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1. Opening  

De voorzitter opent de vergadering met een woord van welkom aan alle leden, 

leden van verdienste en ereleden.  

 

De agenda wordt doorgenomen.  

 

Er wordt 1 minuut stil gestaan bij het overlijden van 5 leden: 

Jan ter Haar(erelid) 

Jacob Sneijder 

Cees van de Bemt 

 

2. Ingekomen stukken en mededelingen 

Ingekomen stukken 

Af meldingen: Marco ter Haar, Eric Redeker, Theo van der Zwet, Marian te Brake, Herman Maas, 

Bert Grevers en Henny Stemerdink, 

Mededelingen: 

AM: Doet namens de rommelmarkt groep een oproep om zoveel mogelijk te komen helpen 

bij de rommelmarkt, maar zeker zaterdag 24-06-2023. 

Vervanging LED verlichting 

Exacte data nog niet bekend. Waarschijnlijk in augustus gereed. 

Rookworsten actie 

Helaas niet haalbaar, na een aantal gesprekken met leden van VV. Vosseveld + Daals. 

Sluiting complex 01-07-2023 t/m 05-08-2023. 

Zomeravond voetbal 

Kampioenen: FC Winterswijk, 7 FC Winterswijk zondag 9(tevens ook bekerwinnaar), FC 

Winterswijk 11, FC Winterswijk 35+3, FC Winterswijk JO19-3, FC Winterswijk, JO17-1, FC 

Winterswijk JO17-2 en FC Winterswijk MO13-1 

Periode kampioenen: FC Winterswijk zondag 2, FC Winterswijk vrouwen 1 en FC Winterswijk 

MO17. 

 

Evenementen komende periode:  

14-06-2023 Plus Bruggers toernooi 

16-06-2023 Sponsoravond afsluiten seizoen 

17-06-2023 45+ toernooi 

24-06-2023 Rommelmarkt 

10-11-2023  Familiedag 

10-11-2023 Vrijwilligersavond 

24-11-2023 Veiling op je club 

 

 

3. Verslag najaarsvergadering 28-11-2022 

Geen op- aanmerkingen 

 

1. Verslag najaarsvergadering 30-01-2023 

Geen op- aanmerkingen 
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2. Begroting FC Winterswijk 2023-2024 (incl. contributievoorstel) 

Penningmeester toont begrotingen 2021-2022, 2022-2023 en 2023-2024. 

Benoemt de verschillen/overeenkomsten met voorgaande jaren en geeft 

tekst en uitleg. 

Indexatie contributies en sponsorgelden. 

 

Vragen/opmerkingen: 

GS: Indexatie sponsorgelden geldt niet voor langere contracten? 

JH: We gaan kijken wat er mogelijk is, dit zijn wij wel voornemens. 

 

GS: Kantine inkomsten wat laag begroot 

JH: Ik wil hier niet te optimistisch in zijn, dit bedrag in mijn ogen realistisch 

AJ: Als het hoger uitvalt is het altijd goed 

GtK: Je kunt beter voorzichtig begroten. 

JH: Mee eens 

 

GtK: Heb je nog een verhoging van de prijzen in petto? 

JH: Nog niet. 

HH: vraag over de trainerskosten, hoe kan het dat de trainerskosten zo erg zakken? 

JH: we hebben stevige discussies gevoerd tijdens de contract besprekingen, wat vinden wij een 

trainersovereenkomst waard, wat vinden wij een vrijwilligersvergoeding waard? Stukje verschil 

HH: Ik hoop dat de kwaliteit hetzelfde blijft. 

JH: We hebben er alles aan gedaan om de kwaliteit op hetzelfde niveau te behouden 

 

Btd: Huisvestingskosten, het bedrag graat echt vors om hoog. Sluiten jullie het energiecontract af 

of doet de stichting dat? Zonnepanenlen etc. 

JH: Teruglever tarief is bijna altijd hetzelfde gebleven, het bedrag wat wij moesten betalen is x3 

en x3 en x4 gestegen. Gasprijs is ook x2 gegaan. 

BtD: Hier wek je zomers heel veel op, terwijl je het dan niet gebruikt, wordt er al nagedacht over 

een grote batterij oid om er op een ander moment gebruik  van te maken? 

JH: Zeker wordt ook naar gekeken. Ook mistte er een “spaarpotje? Bij de stichting voor groot 

onderhoud/investeringen.Deze is ondertussen wel gevormd. 

BtD: Helder. 

MM: Benoemd het verschil tussen inkomsten en kosten. 

JH: Klopt, zie volgende sheet. 

 

MvdH: Corona geld moet je terug terug betalen? 

JH: We hebben gelukkig door middel van de NOW regeling wat geld over kunnen houden.  

 

BtD: Wat is het eigen vermogen? 

JH: We staan er op dit moment goed voor. 

 

MvdH: Ik vind het vrij negatief allemaal, is dat om de contributie verhoging er door te drukken? 

JH: Nee, de kosten stijging die er gewoon, sinds 2018-2019 is er geen contributie verhoging 

geweest, ik vind dat we nu de lasten moeten delen. 
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BtD: dit is de begroting voor dit jaar, ik neem aan dat jullie ook op langere 

termijn hebben gedacht? 

JH: Er zit al in een stuk energiebesparing in de LED verlichting die er aankomt. 

BtD: Er moet qua liquiditeit wel een lange termijn visie zijn. 

JH: nu niet uitgewerkt, wel plan voor komend jaar.  

GS: Cashflow is wel goed. 

JH: over 4 jaar moet je wel weer geld hebben om bijvoorbeeld kleding aan te schaffen.  

GS: Hoe zitten we in verhouding met de omliggende clubs 

JF: Op gelijkwaarding niveau 

 

HW: Hoe zit het met leden die hun spelers niet contributie betalen? 

JH: Op dit moment slechts 1 

 

GtK: Hoe zit het met leden die vanuit het AZC komen. 

AvdM: Op dit moment kunnen wij helaas geen mensen van het AZC lid maken. 

BO: Ook bij trias 

AvdM: Op dit moment kunnen wij ze niet toe laten omdat zij gewoonweg niet aannemen. Tot dat 

de gemeente geen structurele oplossing biedt. Het kost de club anders per speler te veel geld. 

JM: Hoe zit het met de teruglevering? 

JH: Hoeveel verbuik: Hoeveel levert het op: 

 

Toont de contributieverschillen. 

 

 

Helaas moeten wij op alle vlakken steeds meer mensen(al dan niet met een 

vrijwilligersvergoeding) betalen om de club draaiende te houden.  

 

 

Contributie voorstel: 

Goed gekeurd 

 

3. Organisatiestructuur FC Winterswijk 

Even sheetje kopieren dia nummer 19. 

 

 

HH: Wie zorgt er eventueel voor een overlap? Je hebt elkaar wel nodig? Dit was afgelopen 

seizoen wel een slecht punt. 

MW: In principe is het de taak van de HVO op het moment dat zij er zelf niet uitkomen om 

het in overleg te gaan den. Sinds de aanstelling van de nieuwe HVO gaat het alweer beter. 

Hopelijk gaat het aankomend seizoen nog beter.  

AvdM: We proberen uiteraard dit te verbeteren, we moeten die verbinding beter krijgen. 

Dat is ook de reden dat wij hebben gezegd we doen niet bestuursleden in die functies, we 

hebben als streven dat de 1e en 2e teams qua niveau beter bij elkaar zitten.  

MW: Dat is ook de reden dat wij aankomend seizoen de standaard teams(1 en 2) naast elkaar 

op hetzelefde trainen. Lijnen korten.  

HH: Zoveel mogelijk alle teams? 

MW: Nee, zoveel mogelijk per lichting bij elkaar op het veld.  
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HD: Je zei al dat er afgelopen jaar een soort van strijd werd gevoerd. HVO 

moet het doen begrijp ik, bal wordt dan toch weer bij de teams neergelegd.  

MW: in dit geval nog HVO, we zijn bezig met een coordinator om dit goed 

ingevuld te krijgen. 

HD: Dit is een goede zaak dat er iemand neutraal in staat. 

MW: We moeten van het eigen eilandje af stappen en met z’n allen trots zijn op FC 

Winterswijk. 

HW: Het lijkt mij verstading dat de trainers ook een s met elkaar om tafel gaan. 

MW: Het is ook de bedoeling dat de HVO met alle trainers elke 6 weken om tafel gaat.  

GtK: Functie van Roel Stronks, hoe gaat die ingevuld worden, komt daar nog iemand voor 

terug? 

MW: Helaas nog niemand voor gevonden, Motus heeft helaas niemand meer. 

GtK: Oplossing vanuit de club? 

MW: Hopelijk wel? 

..: Is het een optie dat spelers uit de breedtesport af en toe met een selectie team mee gaan 

trainern? 

MW: Ja, er wordt intern over gesproken. Dit is voor de interne scouting met de HVO, zij gaan 

bekijken of zij de potentie ook zien. Het gaat er om dat er een bepaalde visie nagestreefd 

wordt. Het streven is om met alle jeugdteams op divisie niveau te trainen. 

LO: Bij de onderbouw zijn we ¾ maand geleden begonnen. Welk speler van welk elftal mag 

bijvoorbeeld in welk elftal mee doen? 

Vandaag bv met 55 spelers uit de O9-O11. Trainen we nog 2 weken. 

Na de vakantie trainen we nog 2 weken, dan gaan we in overleg met HW en de trainers 

proberen de selecties. We zetten dit nu neer in de onderbouw en we proberen dit voor 

volgend seizoen steeds verder uit te werken. 

 

➔ Aanteking papier 

 

HD: vraag voor Marco, je wilt mensen zoveel mogelijk prikkelen? Waarom worden er dan 2 

spelers van buitenaf gehaald? 

MW: Op dit moment is de conclusie, dat spelers die overkomen niet goed genoeg zijn om er 

direct op 1e klasse niveau te staan. Stap van jeugd naar senioren is vrij groot. 

HD: Kunnen jongens die nu aantal jaar in het 2e spelen niet de stap maken? 

MW: Het verschil is te groot. 

BD: Ik vind dat er geen trainer op het 2e staat om jongen jongens op te leiden. 

MW: Wij hebben bewust voor deze trainer gekozen aankomend seizoen en daar staan wij 

helemaal achter. 

TA: Afgelopen zaterdag hier het Skopein toernooi. Afgelopen zaterdag zijn wij kansloos 

laatste geeindigd, daar ben ik best van geschrokken. Ik hoop dat het moment opname is. Op 

alle fronten waren wij de minste. 

AvdM: Daarom moeten wij er ook voor zorgen dat wij met de jeugd zo hoog mogelijk spelen. 

Wellicht door de avond 4daagse? 

LO: volgend jaar kijken naar de datum i.c.m. de avond 4daagse 

HW: Niveau is ook niet dusdanig hoog van de O11-1, daarom spelen ze volgend jaar ook in de 

O12-1 i.p.v. O13-1 
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Focusgebieden komende periode: 

Invullen open posities in organogram 

Fuctieomstrijvingen(rol&verantwoordelijkheid) 

Communicatiestructier 

Missie, Visie en doelstelling 

 

4. Rondvraag 

HH: Toch nog even terug komen op de jeugd. IK heb graag dat er een jeugdbestuur. Is er 

niet een mogelijkheid om er een structurele agenda komt voor het hele jaar? 

AvdM: Wordt aangewerkt richting volgend seizoen. 

GtK: Dames van de onderbouw wil een jaarplanning maken voor alles en iedereen. 

AvdM: Goed initatief, wel via het bestuur 

 

EL: Als er mensen niet op komen dagen voor fluiten o.i.d. dan zou ik graag zien dat het 

bestuur sancties oplegt. 

 

RvdV. Ik vind dat elftallen hun eigen kleedkamers/ hun tafel in de kantie niet 

schoonmaken. Moeten ook sancties voor komen.  

 

AVDM: Nemen beiden mee. 

Gtk: opmerking: er is vanuit de gemeente op 26-06 nog een cursus verantwoord alcohol 

schenken? Misschien goed om hier mensen vanuit FC Witnerswijk naar toe te sturen. 

Opgeven kan tot 20-06-2023. 

5. Sluiting 

21.12 gesloten. 

 

  


